

Nippon Paint PYLOX Aerosol Spray Paint

Nippon Paint PYLOX Aerosol Spray Paint is so versatile, it can be used anywhere and everywhere on wood, metal, paper and other surfaces – indoor or outdoor. Application is quick and easy. Its beautiful, gloss finish comes in an exciting selection of new and fashionable colour.

Features

- Ergonomic spray head which fit your finger comfortably while spraying
- Accurately adjust the pressure of each spray for more economical consumption
- High density and even spread
- Not easily clogged, reduce wastage
- Quick dry feature that provides excellent workability
- Bright and durable colour, excellent colour uniformity
- Environment-safe (LPG & CFCs Free), fulfil RoHS requirement
- Good for: Cabinets, Railings, Grills, Furniture, Tools, Toys, Baskets, Photo Frames, Doors, Windows, Architectural Models, Home Electrical Appliances, Office Equipment, Industrial Equipment, Cars, Lorries & Vans, Markings, Tire Rims, Posters, etc.

Usage Instructions

- Surface preparation: All surfaces must be clean dry, free from dirt, grease and moisture, light sand is recommended to enhance adhesion.
Metal: Spray Pylox Anti-Rust Primer #322 followed by any PYLOX Spray Finish.
Wood: Sanded smoothly and spry with any PYLOX Spray Finishes.
- Shake the can vigorously for at least 30 seconds after marble agitator in can rattles.
- Hold container approximately 30 cm from object to be sprayed with opening in spray head pointed toward object. Press lever down with index finger, keeping the can in motion from side to side so that coating is deposited evenly.
- Several thin coats are better than one heavy coat. Each thin coat is dry for 10 minutes at least.

Useful Tips

- Do not permit paint to build up. Several thin coats are better than one heavy coat. Allow 10 minutes in between coats.
- For maximum gloss and protection, apply PYLOX Super Clear #145 on top of your Pearl Colour and Fluorescent Colour.
- For best result (to get the desired colour effect), it is recommended to use Pylox White #102/#102S as a basecoat.
- Before storing leftover paint, ensure that the valve is not clogged by turning the can upside-down and pushing spray head for approximately 1-3 seconds.

WARNING

- Do not puncture or incinerate can.
- Do not spray near fire or open flame.
- Can should be stored in cool dry place below 40°C avoiding rust and corrosion.
- Spray in a well ventilated area and protect near by objects from over spray.
- Be sure surface is free from dirt, grease, etc.



PYLOX 手噴漆

NIPPON PAINT PYLOX 手噴漆，用途廣泛，適用於室內或戶外的木質、金屬、紙質及其他表面，用法方便簡單，並備有超過100種的亮麗顏色。

優點

- 人體工學噴嘴，弧形按鈕能貼合指頭，噴塗時更感舒適
- 準確調教噴塗氣壓，充分用盡塗料
- 塗料密度精細，色彩均勻
- 噴嘴不易堵塞，減少損耗
- 快乾易用，噴塗流暢
- 色彩鮮明，美麗獨特
- 絕無 LPG 及 CFCs，通過 RoHS 測試。不會破壞臭氧層，保護環境安全。
- 用途廣泛，適用於：廚櫃、欄杆、鐵花格、家具、工具、玩具、籃子、相框、門、窗、建築模型、家庭電器、辦公室用具、工業設備、汽車、卡車及小貨車、電單車、腳踏車、庭園家具、路牌及標誌、輪胎圈、海報等等。

用法

- 表面處理：欲噴漆的物件表面必須保持清潔乾燥，沒有不穩固的物質。
金屬：先噴上PYLOX防銹底漆#322，接著便可噴上任何PYLOX裝飾面漆。
木料：先以砂紙打磨平滑，再噴上任何PYLOX裝飾面漆。
- 用力搖動罐子約30秒，直至噴漆混合均勻。
- 採用多次噴法，每隔10分鐘噴上薄薄一層，效果比一次完成更加美觀耐用。
- 距離噴漆的物件約30公分，以食指按著噴嘴鈕由左至右移動漆罐，薄薄的噴上塗料。

醒目貼士

- 每噴完一層後應稍等10分鐘，再噴第二層；噴上數層薄漆的效果比一次厚層來得理想。
- 噴珍珠色和螢光色時，最後加一層水晶清漆 #145，可得到最佳的光亮及保護效果。
- 欲得最佳效果，可先用白色#102/#102S打底。
- 在儲藏剩餘的塗料前，先把罐子倒轉，按噴嘴約1至3秒，清除噴嘴內的塗料，可避免噴嘴阻塞。

注意

- 不要刺破或焚燒罐子。
- 在空氣流通的地方使用，遠離火源。
- 噴漆應置放40°C以下陰涼處，避免引起罐身銹蝕。
- 靠近物應加以保護，以免被噴漆沾污其表面。
- 確定被噴物表面沒有留下灰塵及油脂。

立邦油漆(香港)有限公司
NIPPON PAINT (H.K.) CO., LTD.

Tel: (852) 2699 9333 Fax: (852) 2602 8844
Email: np@nipponpaint.com.hk



 **NIPPON
PAINT**

www.nipponpaint.com.hk



錘紋 Hammer Colours
漆膜花紋明顯，裝飾效果優良，能掩飾各種金屬表面粗糙不平的瑕疵。
Excellent rugged hammer effect can cover up the rough surface on metal.

耐高溫 High Heat
耐高溫達600°C，不易褪色及剝落，適用於煙囪、排氣管等高溫表面。
Heat resistant up to 600°C, durable and suitable for substrates with high-temperature, like chimney, exhaust pipe etc.

純色
Solid Colours

Fire Red 135 的士紅	Light Scarlet 115	Pigeon 129	Tropicana 132	Gardenia 131	Sky Blue 111	Sea Blue 308	Dove Grey 144	Tusky White 1902 象牙白	White 102
Red 101	Tangerine 140	Lotus Pink 141	Fresh Green 304	Turquoise Green 107	Horizon Blue 306	Oxford Blue 307 五十鈴藍	Brown 112	Dolphin 136	White Flat 102A
Fiery Orange 315	Caterpillar Yellow 137	Wool Beige 143	Green 105	Taxi Green 341 的士綠	Blue Clover 138	Candy Tone Blue 126	Black 109	Sanyo White 130	Super White 102S 特白
Fuschia 134	Yellow 108	Ivory 110	Everlasting 316	Dusky Green 122	Blue Danube 314	Candy Tone Red 127	Black Flat 109A	Light Grey 106	Clear 128 透明
Light Violet 139	Sunrise Yellow 309	Ice Cream 302	Singa Green 305	Dark Green 114	Precaution Blue 119	Red Oxide 120	Super Black Matt 109M	Grey 104	Super Clear 145 水晶清漆
Pink Panther 113	Maize 133 小巴黃	Cream 117	Avocado Green 317	Blue 103	Light Blue 116	Mahogany 303	Misty Grey 121	Pewter 142	Super Clear Matt 145A 水晶清漆啞面

暢銷色
Hot Colour

金屬色
Metallic Colours

閃鑽色
Radiant Colours

Metallic Silver 124	Metallic Grandeur Green 332	Metallic Diamond Gold 343	Metallic Flash Gold 342
Metallic Quicksilver 319	Metallic Blue Arctic 326	Metallic Chandelier Gold 335	Metallic Flame 324
Metallic Silver Streak 325	Metallic Olive Green 313	Metallic Gold 123	Metallic Wine Red 327
Metallic Platinum 338	Metallic Smokey Black 339	Metallic Gold Lion 323	Metallic Burgundy 328
Metallic Titanium 311	Metallic Graphite 336	Metallic Bronze 301	Metallic Brown 312
Metallic Ash Grey 330	Metallic Black Knight 318	Metallic Brown Derby 320	

錘紋
Hammer Colours

Hammer Silver 411	Hammer Blue 412
Hammer Green 413	Hammer Brown 414

耐高溫 600°C
High Heat

High Heat Black 600	High Heat Silver 601

特別色
Special Colours

Silver Chrome 471 銀銻色	Anti-Rust Primer 322 防銹底漆

珍珠色
Pearl Colours

102+431	Pearl Gold 431	109+431
102+432	Pearl Olive 432	109+432
102+433	Pearl Green 433	109+433
102+434	Pearl Silver 434	109+434
102+435	Pearl Purple 435	109+435

螢光色
Fluorescent Colours

Fluorescent Yellow 401
Fluorescent Orange 402
Fluorescent Red Orange 403
Fluorescent Green 404
Fluorescent Pink 405
Fluorescent Blue 406

黑白配搭，效果不同
Black and White Bases

Step 1: 先噴上白色(#102/#102S)或黑色(#109)噴漆。
Spray White Base (#102/#102S) or Black Base (#109) first.
Step 2: 乾燥後，再噴上珍珠色。
After dry, spray Pearl Color.